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Aktivnosti načelnika opštine 
 
2.11.2009. Visoki predstavnik Valentin 
Incko u posjeti Prijedoru 
 
U posjeti Prijedoru  boravio  je visoki 
predstavnik međunarodne zajednice u BiH 
Valentin Incko koji je sa načelnikom 
opštine Markom Pavićem  i njegovim 
timom razgovarao o strategiji razvoja, 
malim i srednjim preduzećima i 
multietičnosti.  
 Visoki predstavnik međunarodne 
zajednice u BiH Valentin  Incko je  sa 
vladajućom strukturom u Prijedoru vodio 
razgovore  o Prijedorčanima koji rade u 
inostranstvu a koji bi ulagali ovdje, te o 
nacionalnim manjinama koje su potpuno 
integrisane u prijedorsku opštinu što je 
pozitivan znak za suživot.  
 

 
 
-Za Prijedor sam čuo odmah nakon dolaska 
u BiH i ohrabrujuće je posjetiti jednu 
ovakvu sredinu gdje se vlast brine na 
poseban način o svojim građanima i nastoji 
da im stvori uslove za bolji život, rekao je 
Incko. 

On je dodao i da smatra da politiku i 
demokratiju  ne možemo nigdje graditi sa 
praznim stomacima i džepovima jer ljudi 
kada nemaju minimum demokratija im nije 
važna, ali sa uspješnom ekonomijom 
pristojnim primanjima  će drugačije 
razmišljati o politici, trezvenije i 
odgovornije i biće kritičniji prema 
političarima.    
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
istakao da je sa visokim predstavnikom  
razmijenio mišljenja o  važnim  pitanjima  
ovog grada, prvenstveno njegovog razvoja 
, kao i da je visokog gosta upoznao 
najbitnim viđenjima u Prijedoru o 
budućnosti. 
-Izrazio sam našu želju da Prijedor želi da 
bude proevropski, multienički, slobodan, 
otvoren grad, koji ima vezu sa  evropskim 
gradovima i regijama i gdje stanovnici žele 
da žive približno kako se živi u evropskim 
gradovima. 
 

 
 
Pavić je dodao da je posebno naglasio  
orijetnaciju aktuelne vlasti  za stvaranje 
povoljne bezbjednosne i političke i 
ekonomske klime za   privlačenje domaćih 
i stranih investicija sa ciljem rješavanja 
najkrupnijegpitanja, a to je zapošljavanje.  
-Ono što sam tražio od gospodina Incka je 
da doprinese rastu imidža Prijedora kao 
jednog proevropskog grada, jer Prijedor 
zanima da što prije postane dio zajednice 
evropskih gradova i regija i da se ponaša 
po njihovim principima te da se u Prijedoru 
investira kao u tim evropskim gradovima, i 
nadam se da s te strane nosi povoljne 
utiske  da je Prijedor grad u koji treba 
investirati i da su naši građani spremni i 
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sposobni da prihvate i investitore i posao 
koji ovdje dobiju, kazao je Pavić. 
Tokom jučerašnjeg boravka u Prijedoru, 
Valentin Incko je posjetio i neka od 
prijedorskih preduzeća kao što su  Fabrika  
keksa  „Mira“ i privatna preduzeća 
„Skontoprom“ i  „Austonet“  i na taj način 
dao signal i drugim investitorima i 
ambasadorima da dolaze ovdje  i 
investiraju te da će svi oni koji ovdje 
zaposle više od 30 ljudi dobiti sve 
infrastrukturne priključke besplatno. 
 
 
17.11.2009. Paljenje svijeća 
 

 
 
Rukovodstvo opštine Prijedor na čelu sa 
načelnikom opštine Markom Pavićem 
zapalili su  svijeće  u crkvi Svete Trojice 
povodom smrti patrijarha Pavla .  
 
3.11.2009.-Počeli radovi na regulaciji 
korita Miloševice 
 
Građani  prijedorskih naselja Vrbice i 
Gomjenica  nakon tri godine konačno su 
dočekali početak radova na regulaciji 
korita  riječice Miloševice i dijela rijeke 
Gomjenice kako bi riješili njihov najveći 
problem poplava u vrijeme obilnijih 
kiša.Načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić koji je juče, po snježnom vremenu,   
sa izvođačima  ozvaničio početak radova 
izrazio je žaljenje što se sa radovima nije 
počelo i ranije. 
-Žao nam je što to nismo i ranije uradili, 
jer danas nam nije vrijeme naklonjeno, ali 
bitno je da su sve procedure provedene i da 
je izvođač radova spreman da i po 
ovakvom vremenu pročisti bar minimum 

korita kako bi se smanjila mogućnost 
poplava na ovom području, rekao je Pavić. 
 

 
 
Riječ je o radovima na regulaciji  oko  4,5 
kilometra  korita riječice Miloševice i oko 
500 metara korita  Gomjenice, čija je 
vrijednost  1,9 miliona KM koje će 
finansirati Vlada Republike Srpske preko 
Direkcije za vode RS.Izvođač radova su 
preduzeća „ Hidrokop“ iz Banja Luke i „ 
Niskogradnja“ iz Laktaša. 
Pomoćnik direktora Agencije  za vode 
oblasnog riječnog sliva Save  iz Bijeljine 
Slaviša Savić je izrazio zadovoljstvo što su 
konačno počeli radovi na regulaciji 
vodotoka na podrčju opštine Prijedor koji 
već godinama ugrožavaju okolna naselja. 
-Agencija je provela postupak izrade 
tenderske dokumentacije i procedure u 
skladu sa zakonom, a pored regulacije 
riječnog korita predviđena je izgradnja 
nasipa u dužini od 1,5 kilometara pored 
rijeke Gomjenice i čišćenje korita rijeke 
Gomjenice u dužini od pet kilometara do 
njenog ušća u rijeku Sanu, kazao je Savić. 
Direktor preduzeća  „Hidrokop“ iz  Banja 
Luke  Radislav  Babić  potvrdio je  da će 
do zime uspjeti da pročiste korito kako bi 
se obezbijedio veći protok  vode  i time 
spriječi poplave, a radovi bi onda bili 
nastavljeni na proljeće jer se radi o 
betonskom oblaganju korita. 
Predstavnik MZ Vrbice Dušanka  Dukić je 
rekla da za građane ovog novog naselja 
početak radova znači veoma mnogo jer je 
do sada oko 600 kuća bar dva puta 
godišnje bilo pod prijetnjom plavljena. 
-Da nisu počeli radovi, već bi neke kuće 
danas bile poplavljene zbog obilne kiše , 
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pa i snijega koji pada i nadamo se da je 
vrijeme poplava iza nas, rekla je Dukićeva. 
 
Potpisani ugovori za obnovu 15 kuća 
 
U okviru Projekta „ Zajednički projekat 
08“ juče je  obavljeno potpisivanje 
ugovora između opštine Prijedor i  15 
korisnika, povratnika  kojima će biti 
sanirani stambeni objekti.Projekat finansira 
Ministarstvo za ljudska prava i izbjeglice 
BiH preko Fonda za povratak , a opštini 
Prijedor je od ukupne vrijednosti projekta 
pripalo  360 000 KM, koliko iznosi 
vrijednost radova na sanaciji objekata, 
odnosno oko 30 000 po jednom 
stambenom objektu. 
Predsjednik komisije Azra Pašalić 
potvrdila je da je procedura izbora 
korisnika trajala godinu dana najviše jer je 
za obnovu stambenih jedinica apliciralo 
preko 150 povratnika, koji uglavnom do 
sada  nisu bili korisnici donatorskih 
sredstava. 
„LJudi su srećni što će konačno dobiti krov 
nad glavom , a ovo je samo potvrda 
opredjeljenosti ove lokalne zajednice da 
omogući povratak svim zainteresovanim 
prijeratnim stanovnicima, kazala je 
Pašalićeva. 
Ona je dodala da su  korisnici trebali da 
ispune, pored opštih, i nekoliko posebnim 
kriterijuma za dodjelu sredstava kao što su  
porodice poginulih , bolesni i invalidi.         
 Radove   na obnovi kuća uglavnom  u  
prijedorskim povratničkim naseljima 
Trnopolje , Zecovi i Rakovčani izvodiće  
preduzeće „Progres“ iz Banja Luke , a rok 
za završetak radova je 65 dana od uvođenja 
u posao. 
 
Počeo popis Roma  
 
U okviru Dekade Roma  i  nastojanja da se 
na svim nivoima ostvari pobošljanje 
položaja romske populacije , u Prijedoru je 
juče počeo popis Roma koji žive na 
području  ove opštine .Predsjednik 
Udruženja Roma Ramo Salešević potvrdio 
je da je riječ o aktivnosti koju provodi 

Ministarstvo za ljudska prava i izbjeglice 
na cijeloj teritoriji BiH. 
-Popisom će se konačno ostvariti stvarni 
uvid o broju Roma ,ali i njihovim 
potrebama za stambenim zbrinjavanjem, 
socijalnom i zdravstvenom zaštitom, 
obrazovanjem i što je najbitnije za njihovo 
zapošljavanje, kazao je Salešević. 
On je dodao da će predviđeno da popis 
bude završen do 28. decembra, do kada će 
na području opštine  stanovnike romske 
populaicje  obići tri Roma, koji su prošli 
edukaciju i predstavnik Centra za socijalni 
rad. 
-Popis će vršiti predstavnik Centra, a 
dobijena baza podataka će biti veoma 
značajna za realizaciju projekata kojima 
ćemo nastojati da u saradnji sa lokalnim 
organima vlasti poboljšamo položaj Roma, 
kazao je  Salešević. 
Dekada Roma je zajednica evropskih 
država potpisnica ugovora koje će u 
periodu od 2005-2015.godine , nastojati da 
pobošljaju položaj i kvalitet života romske 
populacije u Evropi, a BiH  je Dekadi  
Roma pristupila u septembru 2008. godine. 
 
30.11.2009. - Otvoren dnevni centar za 
djecu u Ljubiji 
 
U sklopu Omladinskog centra LJubija  
otvoren  je Dnevni centar za djecu, prvi 
takve vrste na području opštine Prijedor 
koji je realizovan u okviru projekta „ 
Danas djeca sutra roditelji“ koji provodi 
organizacija „ Taldi“ iz Tuzle.Izvršni 
direktor centra Sanela Avdić je istakla da 
je cilj ovog projekta doprinos poboljšanja 
kvaliteta života djece sa prostora mjesne 
zajednice LJubija. 
-Činjenica  je da na ovim prostorima žive 
djeca koja dolaze  iz porodica sa raznih 
prostora bivše BiH, te će im jedan ovakav 
prostor omogućiti da se bolje upoznaju, 
druže i kvalitetno provode slobodno 
vrijeme,kazala je Avdićeva. 
Ona je potvrdila da je u okviru Dnevnog 
centra  opremljena dnevna soba za 
društvene igre i  čitaonica za 
kompjuterskom opremom  , kao i da će sa 
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mladima, koji budu pohađali ovaj centar, 
raditi 30 volontera, psiholog i socijalni 
radnik. 
-Dnevni centar će biti mjesto za održavanje 
radionica o socijalizaciji i nenasilnoj 
komunikaciji, kao i mjesto gdje će mladi 
moći da izvršavaju i svoje redvone škoslek 
obaveze i time pobošljaju svoj uspjeh u 
školi, kazala je Avdićeva. 
Za opremanje prostora gdje je smješten 
Dnevni centar , koji će u početnoj fazi 
primiti 30 djece uloženo je 15 000 evra,a 
troškovi projekta iznose 40 000KM. 
Ovaj projekat se finansira iz Matra 
programa Ministarstva vanjskih poslova 
Kraljevine Holandije iz finansijsku 
podršku pvajcarskog Karitasa i opštine 
Prijedor.Radno vrijeme centra biće od 10 
do 19 časova 
 
Podsticajna sredstva za poljoprivredu 
 
Iz budžeta opštine Prijedor izdvojeno je 
40.000 KM podsticajnih sredstava za 
podizanje novih zasada voća.Šef 
opštinskog Odsjeka za razvoj poljoprivrede 
Tatjana Marić rekla je da je za ova sredstva 
konkurisalo 47 poljoprivrednika, a 26 je 
odabrano za sadnju voća. 
-Oni su ispunili uslove iz opštinskog 
pravilnika za korištenje podsticajnih 
sredstava i izvršili uplatu 30 odsto od 
vrijednosti sadnog materijala, istakla je 
Marićeva. 
Ona je dodala da opština, kao i prethodnih 
godina, subvencioniše 70 odsto vrijednosti 
sadnica kruške, jabuke i šljive.Ove godine 
sredstvima opštine i samih voćara biće 
zasađeno 14 400 sadnica na 11,5 hektara. 
 
 
14.11. Premijera predstave „ Grobnica 
za Borisa Davidoviča“ 
 
U Pozorištu Prijedor u subotu je  
premijerno  izvedena predstava  „Grobnica 
za Borisa Davidovića“ po tekstu Danila 
Kiša, a u režiji i adaptaciji Gradimira 
Gojera.Riječ je  o veoma zahtjevom 
projektu , na kojem su glumci  

prijedorskog pozorišta i  Narodnog 
pozorišta Republike Srpske,  radili tri 
mjeseca i na scenu sa puno energije  
donijeli komad koji govori o zlostavljanju 
jedinke od strane represivnog sistema.Ova 
predstava o ljudskom bolu i ljudskoj patnji 
obuhvatila je sve elemente koji su bili 
maksimalno zastupljeni: od sjajne glume 
do izvanredne scenografije, a uspješnost 
predstave potvrdila je publika 
gromoglasnim aplauzom na kraju 
predstave. 
- To je bila najbolja od izvedbi cijelo 
vrijeme dok smo probali , rekao je Reditelj 
Gojer , dodajući da je, veliki ansambl od 
28 ljudi na sceni, uložio ogroman trud  u 
organizacjski veliki poduhvat  za 
prijedorsko pozorište. 
 

 
 
- Smatram da je Prijedor ovim ne samo 
bacio rukavicu mnogim veliki teatarskim 
kućama u regionu nego da je na neki način 
dao do znanja da su prošle male boginje i 
da je velika matura položena sad je pitanje 
profesionalne ozbiljne utakmice sa 
profesionalnim teatrima ne samo u BiH 
već  u cijelom regionu, naglasio je Gojer.   
On smatra da su ovom predstavom na 
najbolji način podsjetili  da je na 
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južnoslovenskim prostorima postojao jedan 
genijalan  evropski pisac kakav je Danilo 
Kiš, koji je prerano zaboravljen i da je na 
žalost ovo jedina predstava koja je 
napravljena u godini kada se obilježava 
dvadeset godina od njegove smrti.   
Pomoćnik reditelja Darko Cvijetić, koji je 
igrao lik Borisa Davidoviča Novskog je 
rekao nakon predstave  da je napravljen  
ogroman i veoma uspješan  posao . 
 - Mislim da je gore negdje na nebu Kiš 
sasvim zadovoljan, konsatovao  je Cvijetić.   
 

 
 
- Iako je Kiš sam po sebi dosta  težak i 
kompleksan pisac mislim da smo uspjeli da 
stvorimo čaroliju jednog strašnog svijeta za 
koji ja vjerujem  da je iza nas, kazala je 
Čekić.  
Teška uloga isljednika Fedjukina pripala je 
Radenku Bilbiji koji se uprkos težini 
zadatka, kako kaže, osjećao glumački 
dobro na sceni jer je sa kolegama sve 
dobro štimalo. 
Premijeri predstave prethodila je promocija 
knjige „LJubičasti noturno“ Vojislava 
Vujanovića koja govori o radu Gradimira 
Gojera, te izložba pozorišne fotografije 
premijerne predstave autora Igora Motla. 
 
Održan Prvi međunarodni sajam knjiga 
   
U  Hotelu "Prijedor" je od 18-20. 
novembra  održan  Prvi  međunarodni 
sajam knjige "Dani knjige Prijedor 2009." 
Sajam je  otvorila  LJiljana Babić, načelnik 
Odjeljenja za društvene djelatnosti koja je 
izrazila zadovoljstvo  što je nakon 
banjalučkog , beogradskog pa i 

zagrebačkog sajma knjiga , i Prijedor 
organizovao jednu ovakvu sajamsku 
manifestaciju koja će sigurno imati svoje 
posjetioce.  
-U to ne sumnjam jer je Prijedor pored 
slikara, muzičara, iznjedrio i brojna imena 
lijepe pisane riječi te sodno tome i 
udruženja pjesnika i kinjževnika koji 
tradiciju ljubavi prema pisanju i knjizi 
njeguju i danas.Nadam se da će u pet 
narednih  sajamskih dana svako naći autora 
i  knjigu za sebe, te da će ovo postati 
tradicionalna kulturna manifestacija, 
kazala je Babićeva. 
 

 
 
Direktor sajma Željko Ivošević  potvrdio je  
da su na dvadesetak štandova tokom tri 
sajamska dana  bile izložene knjige 60 
izlagača iz Bosne i Hercegovine, ali i iz 
Hrvatske ,Srbije i Slovenije te je Sajam na 
taj način opravdao i naziv međunarodni. 
-Tradicija se gradi i sa građanima 
Prijedora, tako da  će od njihovog odziva i 
zainteresovanost za ovakav vid 
prezentacije knjige, zavisiti hoće li 
manifestacija Dani knjige postati 
tradicionalna, rekao je Ivošević. 
Hit izdanja koja se još ne nalaze u 
knjižarama bile su ponuđene  će se 
posjetiocima sajma i do 30 odsto nižim 
cijenama, dok su  starija izdanja biti 
prodavana po cijeni sniženoj i do 50 odsto. 
Organizator sajma je bio  Hotel „ Prijedor“ 
uz podršku opštine Prijedor, a poklon je 
gradu povodom obilježavanja 25 
godišnjice rada ovog hotela .Ulaz za sve 
posjetioce sajma bio je  besplatan. 
______________________________      
Izdavač: Opština Prijedor 


